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Írásbeli választ igényl ő kérdés

Dr. Kövér László úrna k
az Országgyűlés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni Dr. Fazekas Sándo r
Vidékfejlesztési Miniszter Úrhoz :

„Miért vizsgálódnak hónapok óta? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

Köszönettel vettem „Tervezi-e a Kormányzat kormánybiztos kinevezését a parlagfű okozta
problémák kezelésére?” című írásbeli kérdésemre adott válaszát . Azonban az abban leírtak előtt
értetlenül állok . Számos ebben a témában feltett kérdésemre adott válaszában, így a fen t
nevezettben is, arról tájékoztat, hogy a tárca vizsgálja az ügyet, illetve hogy munkájukban
napirenden szerepel az .

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Urat :

Mit vizsgálnak hónapok óta ebben a témában, mikor szakemberek, civilek, kormánypárti
és ellenzéki képviselők egybehangzóan egyetértettek abban, hogy a parlagfűvel
kapcsolatos feladatok koordinálására és irányítására azonnali hatállyal kormánybizto s
kinevezésére van szükség?
Mi tartja Önöket vissza attól, hogy a Vidékfejlesztési Minisztérium munkacsoportjá t
kibővítsék a témában illetékes egészségügyi, oktatási stb . területen dolgoz ó
szakemberrel, civilekkel?

Emlékeztetném Miniszter Urat, hogy 2 nap múlva június 30-a, a parlagfű-mentesítés törvénye s
határideje, melyet követően a parlagfű-irtás elmulasztása szankciót von maga után . Nincs idő
tétlenkedésre, azonnali lépések megtételére van szükség.

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2011 . június 28 .

Dr. Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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